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Acta del Consell de Departament de Ciències Agràries i del Medi Natural 

Número de la sessió: 102 

Data: dimarts 16 d’abril de 2019 

Hora: 10.30 h 

Lloc:  seminari TC1226DS 

 

 

Assisteixen:  

Alamar Rocati, Sergio 

Arbona Mengual, Vicent 

Camañes Querol, Gemma 

Cerezo García, Miguel 

De Ollas Valverde, Carlos 

Fernández Crespo, Emma 

Flors Herrero, Víctor 

Gómez Cadenas, Aurelio 

González Guzmán, Miguel 

Jaques Miret, Josep Anton 

Llorens Vilarrocha, Eugenio 

Pastor Fuentes, M. Victoria 

Pérez Clemente, Rosa Mª 

Sánchez Bel, Paloma 

Scalschi, Loredana María 

Vicedo Jover, Begonya 

 

Excusen l’absència: 
Alfaro Fernández, Ana Olvido 

García Agustín, Pilar 

Hurtado Ruiz, Mónica 

Roselló Ripollés, Salvador 

 

 

Ordre del dia: 

 

1. Lectura i aprovació, si escau, de les actes de les sessions anteriors. 

 

S’aprova l’acta del Consell nº 101 anterior per assentiment. 

 

2. Informe de la Direcció i dels representants del Departament a les diferents  

comissions. 

 

Informe de la direcció al respecte de la dotació d’una plaça de Professor Ajudant Doctor 

I a l’àrea de Producció Vegetal.  

 

La direcció explica que desprès de rebre l’informe de les necessitats docents, la direcció 

va sol·licitar una plaça de Professor Ajudant Doctor II i des de planificació van contestar 

que no procedia la concessió de la plaça per la presència d’un contractat Ramón y Cajal 

(Miguel González Guzmán) que, en estabilitzar-se, cobriria eixes necessitats docents. A 
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la qual cosa, la direcció va respondre, sol·licitant una reunió amb el vicerector i explicant 

que encara que això és cert, Miguel està encara en el seu primer any i no s’estabilitzarà 

fins passats cinc anys, en els que poden passar moltes coses i les necessitats docents són 

per a aquest curs i encara podran ser més acusades quan es consoliden els crèdits 

d’infermeria que s’incorporen per increment de la matrícula. Tot açò abans de la 

negociació de les necessitats docents. Uns pocs dies desprès va arribar un nou informe de 

necessitats docents, incloent la concessió de l’AJDI i una reducció de 15 crèdits de 

professorat associat.  

 

Reunió amb el vicerector d’infraestructures el 8/4/2019 

 

La reunió amb Rafael Mayo tenia com a objectiu tractar temes de prevenció de riscos 

laborals, en concret la implementació de mesures de seguretat al Departament atenent a 

les mesures que contempla la UJI. En cada laboratori, la persona responsable serà l’IP de 

cada grup de recerca, que té la missió d’informar als nouvinguts sobre les normes de 

seguretat i no deixar sols als estudiants o becaris, sobretot els caps de setmana, etc... 

S’informa que començaran a fer simulacres de les possibles casuístiques que puguen 

donar-se i s’ha sol·licitat al Departament que es designe un interlocutor entre el 

Departament i Jesús Miralles. El tema es deixa per a la consideració del Departament i es 

tractarà en el proper Consell. 

 

Comissió d’Estudis i Professorat del 12/4/2019 

 

Va ser una Comissió en la que es van tractar principalment assumptes de tràmit. 

 

Vicerectorat de Professorat 

 

- S’informa que la setmana anterior a la celebració de la CEP es va acordar el 

conveni col·lectiu. Es preveu un increment salarial, encara que no queda clar que 

un govern en transició puga signar el conveni. 

 

- S’aproven els límits d’admissió als Graus 

 

- S’informa d’un retard en la implantació del Grau d’Esports (Grau de Ciències de 

l’activitat esportiva). 

 

- S’informa d’una reducció de la matrícula al Grau en Magisteri. 

 

- Es modifica el document d’organització del curs, s’aprova però amb pocs canvis 

i s’informa de la normativa sobre la venia docendi.  

 

- S’aprova la normativa per a l’accés a les places de professorat, sobretot en l’àmbit 

de ciències de la salut.  

 

- S’aproven els barems específics dels diferents departaments.  

 

Vicerectorat d’Estudis 

 

Finalment, s’ha acordat que el reconeixement màxim de crèdits per realització de mòduls 

de formació professional serà de no més de 30 cr.  
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Respecte a la normativa de trasllat d’expedient (s’obvia ací el nom correcte que és molt 

llarg), es canvien aspectes de procediment.  

 

S’aproven les propostes d’estudis de postgrau 

 

Es presenta l’informe de la oficina d’innovació i auditoria respecte a la protecció de dades 

referent a les pràctiques externes i TFG. La seua discussió i aprovació, si escau, s’aplaça 

per a la propera CEP. 

 

Comissió d’Investigació i Doctorat 12 d’Abril de 2019 

 

Com que el representant del departament, Vicent Arbona, no va poder assistir informa el 

professor Aurelio Gómez. 

 

Des de l’Escola de Rectorat s’informa de la convocatòria d’ajudes per a estudiants sense 

contracte oficial, de la sol·licitud de reconeixement de Tesi amb menció de qualitat. Es 

comunica la apertura de la convocatòria dels Premis de Tesi Doctoral i al nostre àmbit 

poden concedir fins a 3 premis. Per a participar, els interessats hauran d’elaborar una 

memòria i incloure un informe del director. S’ha rebut un informe favorable de l’AVAP 

al respecte dels programes de doctorat. 

 

El vicerector Jesús Lancis informa de la publicació de l’estatut de l’investigador on es 

determinen el nombre d’hores anuals (60-180 h) a realitzar. 

 

S’informa de l’apertura de la convocatòria de contractes Beatriz de Galindo, a la qual sols 

poden concórrer els àmbits d’Economia, Educació i Ciències de la Salut. 

 

S’informa de la publicació de la resolució dels programes Santiago Grisolía i de dotació 

per estades en empreses.  

 

El punt 3.1 del pla propi de promoció de la investigació inclou 15 ajudes predoctorals de 

les quals 1 es reserva per a estudiants amb discapacitats. 

 

El representant de l’Escola a la CIT és Iván Mora Seró. 

 

Al respecte dels projectes a l’empara de l’article 83, es comunica que urgeix la 

modificació de la situació actual i fer canvis a la normativa. Es proposa que una vegada 

acabat el projecte, el romanent vaja a un capítol general i que aquest es mantinga per un 

període de 5 anys. No es pot contractar a càrrec d’un projecte esgotat, la transferència al 

capítol general, ho permetrà i volen veure si es possible ampliar la durada dels contractes 

a càrrec d’aquests projectes a 5 anys (de 3 a 5 anys). 

 

El professor Víctor Flores pregunta sobre la necessitat d’elaborar una memòria 

justificativa per al projecte i si va a seguir sent així; la professora Rosa Pérez (que va 

substituir al professor Vicent Arbona com a representant en aquesta ocasió) indica que 

efectivament la burocràcia va a ser més complexa i que caldrà fer un informe per a poder 

obrir el fons incorporat al capítol general, així com sol·licitar la transferència dels fons en 

cada cas, al finalitzar el projecte a l’empara de l’article 83. 
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En definitiva, al finalitzar cada projecte, s’ha de preparar una memòria o sol·licitud 

raonada per a poder transferir el romanent que quede al PPI (Fons Particular 

d’investigació). Al respecte, el professor Aurelio Gómez indica que cal un canvi de 

mentalitat i començar a contractar a partir d’aquest PPI. Des de vicerectorat s’han mostrat 

oberts a solventar les deficiències a mesura que vagen apareixent. No obstant, s’indica 

que en el document que ha circulat pel professorat hi ha una nota que front a qualsevol 

eventualitat econòmica, la UJI podrà fer us d’aquest PPI. El professor Josep Jaques 

proposa que es proteste per aquesta normativa. Els impagats provoquen que el projecte 

quede anul·lat i aquest queda en un impàs que impedeix que puga transferir-se el 

romanent al fons PPI, la UJI no sol pleitejar contra empreses perquè això dóna mala 

imatge, indica el professor Víctor Flors, de la mateixa manera tampoc es pot renunciar al 

projecte.  

 

El director del departament, Miguel Cerezo, proposa que es redacte un document per a 

fer la protesta formal al vicerectorat, però no es decideix res i és preferible veure com es 

desenvolupen els events. 

 

3. Exposició i discussió de la proposta de l’OTOP per a la dotació i distribució de 

nous espais per a la recerca al Departament. 

 

La direcció informa sobre la proposta de la OTOP sobre la dotació i distribució de nous 

espais per a la recerca al Departament i sobre les deficiències que s’han observat i les 

modificacions que, per a pal·liar-les s’han realitzat. 

 

4. Discussió de la posició del Departament davant l’amortització de les places de 

Ramón y Cajal 

 

La direcció informa sobre la oferta acadèmica i de places de professorat (veure informe 

de la direcció, punt 2 d’aquesta acta).  

 

Desprès de discutir amb la resta de membres del Consell, la direcció expressa el que, en 

síntesi, reflecteix el sentir del departament. La dotació de places per incorporació 

d’investigadors d’excel·lència procedents dels programes Ramón y Cajal i més 

recentment GenT o Beatriz de Galindo no pot ser incompatible amb la dotació de places 

per necessitats docents, ja que desvirtua completament la vocació investigadora de la 

universitat i posa en risc el creixement natural de les àrees de coneixement. Per tant, el 

departament es posiciona a favor de mantenir les vies d’incorporació de personal de 

plantilla a través dels programes d’investigació d’excel·lència esmentats, tal i com es 

detalla al DCDI, i que açò no interfereixa en la dotació de places per necessitats docents. 

 

5. Hivernacles 

 

Sergio Alamar informa de la visita a les instal·lacions dels hivernacles d’un col·legi de 

Castelló i de l’Escola Taller de Borriana. Informa també que la OTOP ha muntat la malla 

entre els hivernacles i els magatzems i han canviat tots els automatismes del sistema de 

climatització. En general, tot funciona molt bé.  

 

Avisa que cal prestar atenció durant els dies de Pasqua donat que la presència dels tècnics 

no serà completa. 
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6. Assumptes de tràmit 

 

Es presenten les propostes de tribunal per a les places de TU sol·licitades per Gemma 

Camañes i Vicent Arbona. S’aproven. 

 

Eugenio Llorens sol·licita un permís de 2 mesos per a poder anar a l’IVIA, Loredana 

Scalschi sol·licita una estada de 2 mesos a la UV, com que no hi ha solapament de 

períodes d’aplicació, no hi ha cap problema. Aquests permisos es poden sol·licitar en 

qualsevol moment de l’any sempre i quan període d’aplicació siga inferior a 3 mesos. 

 

7. Torn obert de paraules 

 

El professor Víctor Flors informa que com a representant en la Comissió de Titulació del 

Grau en Química, no té suplent i sol·licita al departament que se’n designe un. 

 


